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16 lipca 2020 r. odbyło się spotkanie konsultacyjne w sprawie projektu organizacji 
ruchu na podwórku zlokalizowanym pomiędzy ulicami: Malarską, Odrzańską, 
Nowym Światem oraz Kiełbaśniczą. 

W spotkaniu wzięło udział 11 mieszkańców. 

Poniżej opinie mieszkańców przekazane w trakcie spotkania konsultacyjnego, oraz 
odpowiedzi ZZK. 

 

Opinie dotyczące miejsc parkingowych 

Lp. Opinia Odpowiedź ZZK 

1 
Chcemy zamknąć 
podwórko! 

Nieuwzględniono 

Tereny Gminne są ogólnodostępne. Można je 
zamknąć pod warunkiem dzierżawy terenu od 
ZZK przez przylegające wspólnoty, spółdzielnie. 

2 

Może powinniśmy przyjąć 
jako regułę, jeden 
samochód na jedno 
mieszkanie?  (w konte-
kście wyznaczania miejsc 
parkingowych) 

Nieuwzględniono 

Nie przewidujemy tego w tym projekcie. 

3 
Zlikwidujmy zieleń na 
środku i zróbmy miejsca 
parkingowe.  

Nieuwzględniono 

Nie można wyciąć zieleni bez konkretnej 
przyczyny - na każde drzewo i krzak potrzebna 
jest zgoda Marszałka Województwa 
Dolnośląskiego. 

Inne opinie 

Lp. Opinia Odpowiedź ZZK 

1 
Potrzebne są osobne 
śmietniki dla sąsiadujących 
lokali gastronomicznych. 

Wyjaśnienie 

Miejsce składowania odpadów nie jest 
przedmiotem projektu organizacji ruchu. 

2 

Problemy ze śmieciami  i 
szczurami zwiększyły się 
od momentu powstania 
chińskiej restauracji 

Wyjaśnienie 

Jak już zauważono wyżej, nie jest to 
przedmiotem projektu organizacji ruchu. 
Jednakże, taki problem należy zgłosić do 
Ekosystemu oraz Straży Miejskiej.  

3 
Jest tu lokal, gdzie 
wszystko dudni (o hałasie). 

Wyjaśnienie 

Problem należy zgłaszać do Wojewódzkiej 
Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej. Nie jest to 
przedmiotem projektu organizacji ruchu. 
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4 
Nie mamy tu nic dla dzieci, 
bawią się między 
samochodami.  

Wyjaśnienie 

Plac zabaw nie jest przedmiotem projektu 
organizacji ruchu. 

5 
Chcemy się spotkać z 
przedstawicielami 
zarządców. 

Wyjaśnienie 

Takie spotkanie mieszkańcy powinni 
zorganizować samodzielnie. Nie leży to w gestii 
ZZK. 

6 
Dlaczego na tym spotkaniu 
nie ma przedstawicieli 
zarządcy? 

Wyjaśnienie 

Informacja o spotkaniu była udostępniona 
publicznie, tak aby mogła dotrzeć do każdego 
zainteresowanego udziałem.  

7 

Karetka lub straż nie 
wjedzie. Do karetki muszą 
wynosić ludzi przez 
podwórko. 

Wyjaśnienie 

Projekt organizacji ruchu musi spełniać 
określone przepisy prawa, a zatem karetka na 
pewno będzie mogła wjechać.  

 


